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Komise: Komise pro městská sídliště 

Datum:   4. 12. 2017 

Přítomni: 

 

 

Hosté:  
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Michal Králik, Juraj Kozák, Ing. Alena Majznerová, Ing. Jaroslav Kropáček, CSc., 

Ing. Jan Vališ, RSDr. Václav Holub, Josef Beránek 

 

Dobroslav Vepřek, Horynová Yveta, DiS., Ing. Josef Viktora, Martin Hlavatý 

 

Jana Adamová, Jaroslava Cihlářová, Marie Janásková 

 

Mgr. Lukáš Pečenka,  

 

 

 

Člen RM: Ing. Josef Viktora, Martin Hlavatý 

Příští jednání: 5. 2. 2018 v 15:30 hodin – zasedací místnost Mú Václavské nám. 182 

 

 

1) Návrh usnesení pro RM :    

                                                                                                      

Rada města  

I. b e r e   n a   v ě d o m í  

               zápis z komise pro městská sídliště ze dne 4. 12. 2017 

 

 

 

2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 

1. Zahájení jednání - přivítání členů, prezence. 

V úvodu Ing. Vališ požádal členy o tichou vzpomínku na zemřelou kolegyni Bc. Alenu 

Děkanovskou, DiS.  

 

2. Seznámení s programem jednání 

- kontrola úkolů 

- aktivita členů 

- nové úkoly 

 

3. Kontrola úkolů 

RM na svém jednání dne 18. 10. 2017 projednala návrhy a připomínky komise a dle usnesení 

č. 808/17 rozhodla takto: 

Úkol 1701 Pítko na sídlišti – souhlasí, ale záleží na finančních prostředcích. 

Úkol 1702 Přírodní vzhled úvozové cesty – musí se vyřešit majetkové vztahy. 

Úkol 1704 Změna svozového času u ZŠ TGM – změna byla provedena (odpovědná osoba 

Kateřina Hladíková) 

Úkol 1705 Častější deratizace – provádí se na ohlášení, ohlašovat na TO OI 

Úkol 1706 Pravidelné kontroly u Lorce – předáno MP. 

 

Ing. Jaroslav Kropáček, CSc. namítl, proč musí obyvatelé upozorňovat na výskyt hlodavců, 

Město přece musí znát problémové lokality. 

Martin Hlavatý odpověděl, že město dělá pravidelné celoplošné deratizace a pokud občan 

objeví náhodný výskyt, měl by zavolat na Technické oddělení odboru investic. 

Ing. Alena Majznerová navrhla, aby zodpovědný úředník Mú předal komisi výpis - kdy byly 

prováděny deratizace. (1707) 

 

 



 

4. Aktivity členů 

Ing. J. Vališ s paní Ing. Alenou Majznerovou provádí obchůzky a upozorňují na problémy nebo 

přímo daný problém ihned řeší. 

Ing. J. Vališ a M. Králik vkládají příspěvky do vývěsek komise. 

Ing. J. Vališ projednával problém odtahů a přemísťování vozidel s Ing. V. Marečkem  

 

5. Zónové čištění komunikací (1708) 

Ze statistického přehledu vyhotoveného MP vyplynulo, že v porovnání mezi počtem přestupků 

v roce 2016 (odtah vozidel) a počtem přestupků v roce 2017 (bez odtahu vozidel), došlo 

k navýšení počtu přestupků pouze o 2ks na jeden zónový den, celkově 104 případů za 2017. 

Při čištění pozemních komunikací, lidé neparkují svá auta na jiných parkovacích místech, 

dochází k přemisťování aut a blokovým pokutám. Město toto řešení stojí hodně finančních 

prostředků. 

Komise tento problémem prodiskutovala a je si vědoma problémy s omezenými možnostmi při 

přeparkování. Proto doporučuje RM ponechat stávající, k řidičům ohleduplnější koncepci, ale 

při opakovaných přestupcích, doporučuje zvyšovat postih. 

 

6. Vývěsky komise a Klub důchodců (1709) 

Předsedkyně Klubu důchodců paní Hasalová využívá vývěsky Komise pro m. sídliště ke 

zveřejňování informací klubu. Při vyvěšování musí vždy spolupracovat se správci klíčů (p. 

Králik, p. Vališ). Žádá proto město o možnost vlastnit jeden klíč za Klub důchodců. 

Ing. Josef Viktora – Klub důchodců má mnoho členů (cca 150 osob), je rád za jejich činnost a 

proto nemá námitky, aby klub vlastnil jeden klíč. 

M. Králik – také souhlasí s poskytnutím klíče Klubu důchodců, ale zároveň upozorňuje na 

gramatické chyby, které se často vyskytují v textech klubu. 

Ing. J. Vališ – souhlasí s poskytnutím klíče a vymezením části vývěsky pro klub.  

 

7. Omezení vjezdu, resp. parkování vozidel ve slepých ulicích 

Dobroslav Vepřek poskytl informaci o žádosti velkého počtu obyvatel žijících v domech ve 

slepých přístupových komunikacích o umístění dopravní značky omezující vjezd, resp. 

parkování vozidel jen pro vozidla „Dopravní obsluhy“, ale i provozovatelů vozidel mající za 

značkou bydliště, sídlo nebo garáž. Obyvatelé, žijící v ulicích Mazákova, Na Studních 72-73, 

Ortenova 86-89, Ortenova 82-85 a Pod Divadlem, se žádostí domáhají práva, zaparkovat co 

nejblíže vlastnímu bytu. 

M. Králik:  „Pokud není parkování pro celé sídliště, pak nemůžeme separovat místa pro dané 

domy. Není možné uzavřít ulici pouze pro daný dům.“ 

Ing. J. Vališ doporučil městu vyřešit parkování v rámci celkové koncepce parkování na 

sídlištích. 

Ing. Josef Viktora s Martinem Hlavatým ubezpečil členy komise, že se již blíží konec jednání o 

odkupu pozemků. Poté se ihned začne řešit problematika parkování na sídlištích. 

Komise nedoporučuje městu, vyhovět žádosti k separování parkovišť pro dané domy. 

 

8. Omezení parkování dodávek na sídlišti (1710) 

Dobroslav Vepřek poskytl námět pro další jednání – zákaz parkování podnikových dodávek na 

místech pro osobní auta (Opletalova ulice) v noci a přes víkend. 

Martin Hlavatý informoval přítomné, že v ulici Opletalova již byla snaha omezit parkování aut 

s vyšší tonáží (2t), ale tato tonáž byla špatně zvolena, jelikož mnoho osobních aut v této době 

tuto tonáž přesahují. Dodal také, že po sídlištích přes noc často parkují auta firem např. PPL, 

Beneš pekárna, Lékárna apod. Tyto velké firmy by měli svá auta parkovat u podniků. Město 

tak poskytuje parkování podnikatelům místo občanům. 

M. Králik navrhuje vyčlenit místo pro dodávky a pro jistotu parkování, možnost si toto místo 

zaplatit. 

Ing. J. Vališ doporučuje, najít místo pro dodávky. 

Závěr: Komise pro městská sídliště se shodla, že na sídlišti by měla parkovat jen osobní 

vozidla. Žádá dopravní komisi, aby v souladu s legislativou navrhla opatření pro zamezení 

parkování „nadměrných“ vozidel a navrhla možnost alternativního parkování pro dodávky. 



 

9. Lepší využití autobusového nádraží (1711) 

Ing. Jaroslav Kropáček, CSc. poznamenal, že město stále řeší problém s parkováním, ale 

autobusovému nádraží nechává zbytečně velký prostor. Navrhl, zmenšit nástupní prostor a 

vybudoval zastřešený nástupní ostrůvek, kde budou nastupovat všichni cestující do 

jednotlivých autobusů. Všichni tedy budou odjíždět ze stejného nástupiště. Vzniklý uvolněný 

prostor by se dal využít na parkování osobních aut nebo dodávek. 

Ing. Josef Viktora přijal tento návrh pozitivně 

 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM:  

 

Komise žádá město o výpis provedených deratizací v posledních 2 letech. 

Komise doporučuje ponechat stávající koncepci přemisťování aut při zónovém čištění, 

ale navýšit pokuty při opakovaných přestupcích. 

Komise souhlasí s poskytnutím klíčů od vývěsek Komise pro m. sídliště paní Hasalové. 

Komise nedoporučuje separovat parkoviště pro dané domy. 

Komise doporučuje projednat zamezení parkování „nadměrných“vozidel na sídlištích. 

Komise doporučuje zvážit nový projekt využití autobusového nádraží. 

                            

 

4) Reakce rady města: 

 

 
Zapsala:                      Yveta Horynová, DiS. 

Elektronicky ověřili: Michal Králik a Ing. Jan Vališ    
 

 

 


